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Representants de la PSU, UGT i CCOO es van manifestar dimarts a la plaça de la Vila

“La cultura política i administra-
tiva del país ha anat propiciant a 
l’Ajuntament un model de caràc-
ter clientelar. [...] Aquest model 
clientelar ha implicat mediocritat 
professional i un elevat nivell de 
politització interna amb lògiques 
cícliques de confiança i descon-
fiança de la direcció política amb 
els empleats públics”. Aquestes 
afirmacions relatives a l’informe 
sobre el model de gestió organit-
zativa que la UPF ha elaborat so-
bre l’Ajuntament de Badalona ha 
estat l’origen d’una polèmica que 
els darrers dies ha portat a alguns 
sindicats a mostrar el seu enuig.
La palabra “mediocritat” ha estat 
en boca de diferents representants 
sindicals, també aquest dimarts a 
la plaça de la Vila, a on es van ma-
nifestar la PSU, UGT i CCOO de-
manant “dignitat” per a la plantilla 
municipal. “No hi som tots, falten 

Sindicats denuncien menyspreu del govern cap a la 
plantilla municipal; el govern defensa els treballadors

els mediocres”, eres alguns dels 
clams que es van escoltar, en re-
ferència a l’afirmació de l’informe.
Davant la polseguera generada, 
el govern ha volgut sortir al pas 
a nivell intern i ha traslladat a tota 

la plantilla un missatge en el qual 
desmenteix “rotundament que cap 
membre del govern hagi fet cap 
declaració titllant de mediocres 
els treballadors”. 
L’executiu insisteix en que es trac-

ta d’un informe sobre el model or-
ganitzatiu, signat pels professors 
Carles Ramió i Miquel Salvador, 
i que les paraules del qual “no 
són compartides en la seva lite-
ralitat pel govern”.  “L’informe no 
té caràcter vinculant i, per tant, no 
tenim perquè compartir la glo-
balitat de les seves expressions 
i generalitzacions”, apunta el co-
municat.

El govern afirma que el document 
no pretén fer un “judici de valor 
dels seus empleats públics”, i que 
l’equip de Dolors Sabater “valora 
moltíssim la feina de tots els tre-
balladors públics, en especial del 
personal interí i laboral”. “Con-
tinuem treballant per adoptar un 
pla de drets i mobilitat del perso-
nal interí que esperem aviat poder 
arribar a un acord”.

Protesta dels sindicats a la plaça de la Vila

APROVAT DEFINITIVAMENT EL PRESSUPOST

El Ple municipal ha aprovat 
aquest dimarts el pressupost 
de l’Ajuntament de Badalona de 
2017, així com una part impor-
tant de les inversions del man-
dat. Equip de govern i PSC han 
votat a favor una aprovació de-
finitiva que no ha inclòs grans 

canvis respecte de l’aprovació 
inicial. Després del període 
d’al·legacions, no s’han pro-
duít destacades modificacions. 
Partit Popular, CiU i Ciutadans 
s’han mostrat contraris, com ja 
van fer durant el debat inicial, fa 
setmanes.

Badalona acollirà el primer centre espanyol d’alt 
rendiment de ‘skateboarding’ de cara als JJOO
Skate Agora BDN engega un projecte que compta amb el reconeixement del COI

Les millors figures del món del 
‘skateboarding’ es reuneixen a 
Badalona anualment des que 
la Street League, la competi-
ción més important del planeta 
d’aquesta modalitat, va recalar a 
la ciutat fa dos anys. El projecte 
Skate Agora BDN s’ha consolidat 
a la ciutat i fa dues setmanes va 
acollir per tercer cop el torneig 
internacional de monopatí. Però 
la seva trajectòria no ha fet més 
que començar.
El següent pas de la iniciativa és 
la posada en marxa d’un centre 
de tecnificació i alt rendiment 
d’aquest esport, que el passat 
2016 va ser inclòs per primer cop 
com a disciplina olímpica i que 
formarà part dels Jocs Olímpics 
de Tòquio 2020. Serà el primer de 
tot Espanya i, de fet, l’únic cen-

tre d’elit especialitzat només en 
‘skateboarding’ de tot el continent 
europeu.
“Fins ara es considerava una rea-
litat social, fins i tot un problema 
social, i ara és un esport d’alta 
competició. El canvi a nivell ins-
titucional, sobretot, no és fàcil”, 
explica el director tècnic d’Skate 
Agora, Antonio Melero. Conver-
tir en disciplina olímpica l’skate 
s’havia d’acompanyar d’un pla 
estratègic des de l’administració 
pública perquè es fomenti aquest 
esport i els seus usuaris tinguin 
les eines necessàries per poder 
accedir a l’elit: centres de tecni-
ficació, titulacions per a entre-
nadors, entre d’altres. Però això 
no és una fita senzilla en tan poc 
temps, i el món privat porta molt 
avantatge a l’àmbit públic pel que 

El programa es posarà en mar-
xa aquest estiu i el seu públic 
objectiu seran figures consoli-
dades en l’alta competició del 
‘skate’ però també nois i noies 
amb potencial. En total, pretenen 
arribar a uns 150 usuaris com a 
màxim, en el primer any que 
arrenca. “Hi ha molts ‘skaters’ 
que poden tenir un gran poten-
cial i no han sortit del seu barri. 
Aquesta nova dimensió olímpica 
ajudarà a donar a conèixer molt 
talen ocult i a professionalitzar i 

fer evolucionar aquest esport”, 
apunta Melero. El projecte 
d’Skate Agora és ambiciós i tam-
bé preveu la construcció de més 
instal·lacions que complementin 
les actuals, com ara un gimnàs. 
També una residència d’atletes, 
amb capacitat per a unes 200 
persones, perquè puguin venir 
a entrenar esportistes d’arreu 
d’Espanya i també d’altres paï-
sos. Tot plegat es troba en vies 
de negociació amb l’Ajuntament, 
explica Melero.

Una residència d’atletes
i un gimnàs

fa al ‘skate’.
Iniciatives com la d’Skate Agora 
tenen una base molt consolidada 
que està servint per iniciar aques-
ta estratègia esportiva, en una 
col·laboració público-privada 
que s’endevina clau. De fet, expli-
ca Melero, Skate Agora compta ja 
amb el reconeixement del Comitè 
Olímpic Internacional com a agent 
essencial en el desenvolupament 
de l’Skate a Catalunya i Espanya, 
i el següent pas ha d’arribar des 
del Consell Superior de l’Esport.
“Hi haurà un salt quan entri en 
joc la implicació pública”, sosté 
el director tècnic. Tot i que estava 
previst per al 2016, aquest pas 
es donarà, si res no falla, aquest 
2017, amb una dotació econòmi-
ca que anirà destinada al ‘skate’: 

educació a les escoles, centres 
d’entrenament, beques per a es-
portistes. En aquest procés, Skate 
Agora es convertirà en un CTD 
(sigles en castellà), un Centre de 
Tecnificació Esportiva, un model 
de centre d’entrenament especia-
litzat en una sola disciplina, i dels 
quals hi ha una quinzena arreu de 
l’estat, segons la web del Minis-
teri.

Col·laboració amb l’INEFC
“Tot i ser una iniciativa priva-
da, anar de la mà del COI t’obre 
portes. Al final som gent amb dè-
cades en el món del ‘skate’, amb 
molt de bagatge, i ens ho reco-
neixen”, afirma el responsable de 
les instal·lacions badalonines. En 
aquest camí d’aliança amb el sec-

tor públic, Skate Agora es troba a 
pocs dies de segellar una col·la-
boració amb l’Institut Nacional 
d’Educació Física de Catalunya, 
que serà part molt important 
d’aquest centre de tecnificació.
El programa inclourà entrena-
ments físics diaris i tecnificació 
del ‘skate’, però també plans con-
crets de nutrició i suport psicolò-
gic, a més de l’aplicació de les 
noves tecnologies en la millora 
dels esportistes i la competitivi-
tat, explica José Manuel Roura, 
campió espanyol i europeu i un 
dels caps visibles del projecte. 
Serà en molts d’aquests punts 
en els quals entri en joc l’INEFC, 
institució amb la qual hi haurà 
intercanvi d’instal·lacions i de 
professionals.

Exercici del programa de tecnificació / Skate Agora
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S’invertiran més de 200.000 euros per a adquirir uns 120 aparells amb geolocalització

Les reclamacions dels sindicats 
de Guàrdia Urbana semblen anar-
se complint a poc a poc. Fa mesos 
que el govern havia anunciat que 
s’estava treballant en la compra de 
nous transmissors per als agents, 
que es queixaven de l’estat dels 
actuals, però la compra no es 
materialitzava. Fins ara. Aquesta 
setmana s’ha publicat l’esperada 
licitació dels nous ‘walkies’, que 
suposaran un salt tecnològic res-
pecte dels hi ha al cos a dia d’avui. 
I és que, entre d’altres elements, 
incorporaran geolocalització i 
altres prestacions innovadores, 
com ara ‘bluetooth’. El contracte, 
que tindrà una durada de quatre 
anys, fins al 2020, inclourà una 
formació bàsica sobre l’ús dels 
nous aparells per als agents. 
Seran aproximadament uns 120 
dispositius. La inversió màxima 
serà de 280.000 euros amb IVA, 

Surt a licitació la compra de nous transmissors, 
uniformes i calçat per a la Guàrdia Urbana

i la compra inclourà terminals 
portàtils, fixes i mòbils, a més 
del ‘software’, la programació i 
configuració del sistema. També 
s’ha previst el manteniment dels 
quatre anys, a 8.000 euros anuals. 
El contracte preveu que el licitador 
disposi d’un stock fixe sempre del 

5% de la comanda perquè, en cas 
de reparacions, els dispositius es 
reposin ràpidament perquè no hi 
hagi manca de ‘walkies’. La lici-
tació romandrà oberta fins al 10 
de juliol. Un cop adjudicat i for-
malitzat el contracte, l’empresa 
guanyadora haurà d’entregar el 

material en unes cinc setmanes. 
En aquest sentit, i comptant que 
durant el mes d’agost es poden 

donar imprevistos o retards, els 
nous aparells podrien arribar cap 
a la tardor.

Patrulla a la Rambla / Ajuntament

RENOVACIÓ D’UNIFORMES I CALÇAT

L’Ajuntament va publicar el mes 
d’abril la licitació de material 
per al cos policial per valor 
d’uns 400.000 euros. Una ofer-
ta que es tancarà la setmana 
vinent, i que podria estar adju-
dicada en aproximadament un 
mes. La licitació inclou els uni-
formes generals de tota la plan-
tilla, incloent caçadores, polos 
i pantalons, a més de gorres, 
calçat i altres complements. 
També renovarà els equips de 
protecció individual i les peces 
de vestuari particulars d’algu-
nes unitats com ara la ciclista 

o els motoristes, i també els 
uniformes de gala. El pack in-
clou, a més, vestuari i calçat per 
a la resta de personal de serveis 
de l’Ajunament. La meitat dels 
lots s’entregarà aquest mateix 
2017, abans d’acabar l’any. 
Segons el plec de condicions, 
l’encàrrec s’hauria d’entregar a 
la comissaria un mes després 
de la signatura del contracte, o 
de la pressa de mides, en cas 
de ser necessari. L’altra meitat, 
corresponent al 2018, es lliu-
rarà abans del 31 de maig del 
proper any.
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La ciutat col·labora amb el Departament d’Afers Socials i Famílies

Badalona és la ciutat escollida aquests dies 
per celebrar la 2a Setmana de l’Acolliment, 
una iniciativa del Departament d’Afers Socials 
i Famílies de la Generalitat que pretén fomen-
tar el fet d’acollir. La campanya se centra en 
augmentar el nombre de famílies acollidores i 
garantir que cap infant d’entre 0 i 6 anys vis-
qui en un centre de protecció. 

Badalona, entre les vuit ciutats amb 
més menors que necessiten acollida

Si la primera edició va ser Sabadell, aquest 
any la localitat de Badalona ha estat triada 
perquè forma part d’una de les vuit ciutats en 
les quals hi ha més nens i nenes que necessi-
ten una família d’acollida, juntament amb Bar-
celona, L’Hospitalet, Santa Coloma, Mataró, 
Sant Boi, Sant Vicenç dels Horts i Cornellà. 
La intenció del pla estratègic de la Generali-

tat és crear un circuit estable de promoció de 
l’acollida. Des de l’administració no s’ha fet 
públic, per privacitat i intimitat, el nombre de 
nens i nenes de 0 a 6 anys que necessiten a 
Badalona una família d’acollida. El que sí han 
explicat és que la majoria de nuclis que es 
presten voluntaris a rebre menors a casa seva 
estan ubicats majoritàriament a Bufalà i el 
Centre, barris on aquesta campanya farà més 
èmfasi. Arreu de Catalunya, la Generalitat tu-
tela a una vuitantena de nens i nenes d’entre 
0 i 6 anys que necessiten acollida. Una xifra 
que es dispara fins al mig miler en la franja 
que supera els 6 anys fins a la majoria d’edat.
Hi ha diferents tipus d’acollida: d’urgència, 
teòricament no superior a sis mesos de 
temps; simple, si hi ha possibilitat de retorn a 
la família d’origen en dos anys, i permanents 
si són un temps indefinit. Les famílies aco-
llidores reben una prestació d’uns 300 euros 
mensuals, a més d’altres complements que 
responen a les especificitats de cada cas. To-
tes les famílies són valorades en profunditat, i 
reben formació prèvia.

Badalona va tornar a perdre població durant 
el passat 2016. Així ho confirma la revisió del 
Padró Municipal, que aquest dimarts ha estat 
aprovada al Ple. La xifra de ciutadans, a 1 de 
gener de 2017, era de 216.077 habitants, uns 
200 menys que un any enrere, quan hi havien 
216.263. El total de població es divideix entre 
106.362 homes i 109.715 dones. Durant el 
2016, segons la revisió aprovada, es van pro-
duir 13.534 altes d’habitants i 13.720 baixes. 
Amb els canvis, que han de passar a mans 
de la Generalitat i publicarà l’Idescat de ma-
nera definitiva, s’haurà de veure si Badalona 
continua sent la tercera ciutat més poblada de 
Catalunya, o és avançada per Terrassa.

Badalona 
torna a perdre 
població: 200 
veïns menys

Signatura del conveni entre Badalona i Generalitat
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És una de les propostes per començar a solucionar la saturació

El problema de saturació de l’aparcament 
de vehicles a l’Hospital Germans Trias, 
sobretot durant els matins dels dies fei-
ners, continua preocupant a la direcció 
del centre hospitalari badaloní. Una de 

Can Ruti estudia ampliar 
l’aparcament a la zona de l’heliport

les propostes que ara mateix té sobre la 
taula la direcció es poder ampliar l’apar-
cament al voltant de l’heliport. Fonts del 
centre han confirmat, segons han avançat 
els companys del Tot, aquesta possibili-

tat, tot i que han puntualitzat que encara 
no hi ha res definitiu sobre aquesta am-
pliació. Passaria per poder crear noves 
places d’aparcament i augmentar la ca-
pacitat d’encabir-hi vehicles al voltant de 
l’hospital. D’altra banda, Can Ruti espera 
els resultats de final de carrera d’un grup 
d’alumnes de l’UPC sobre l’aparcament 
entorn el centre hospitalari. La direcció 
tindrà aquests resultats el proper mes de 
juliol i a partir d’aquí estudiarà les mi-
llors alternatives, juntament amb tots els 
agents implicats, com Ajuntament de Ba-
dalona, sindicats i entitats. 
Ara fa un any, en un ple municipal, tots 
els grups polítics del consistori badaloní 
van descartar introduir la zona blava a 
l’aparcament de l’hospital, almenys fins 
que no s’activin alternatives a la situació 
actual. D’altra banda, la junta de perso-
nal de l’Hospital Germans Trias i Pujol 
ha anunciat una reunió amb l’Ajuntament 
de Badalona per abordar la saturació de 
l’aparcament.

L’acadèmia What’s Up! va aterrar fa 
mesos a Badalona per portar un nou 
mètode d’aprenentatge de l’anglès ba-
sat bàsicament en la conversa. El centre 
imparteix classes presencials amb un 
màxim de sis alumnes i un ampli ven-
tall d’activitats diàries: cinema, música, 
notícies, ioga, debats o concursos, 
entre d’altres. El sistema de What’s Up! 
ofereix activitats a la carta i total flexi-
bilitat horària, ja que és cada usuari qui 
decideix quines i quantes classes fa, a 
més de gaudir d’un curs online de su-
port i un professor que fa un seguiment 
personalitzat.

Nou mètode 
d’aprenentatge 
de l’anglès amb 
What’s Up!

Heliport de Can Ruti
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Per 34è any consectutiu, acompanyada de Sant Josep

El passat diumenge, 28 de maig, centenars 
de veïns van ser convocats a la Processó 
de la Mare de Déu de Fàtima, que per tren-
ta-quatrè any consecutiu la Hermandad del 
Santísimo Cristo del Redentor y Nuestra 
Señora de la Soledad treu a passejar pels 
carrers de Llefià.

Llefià treu a passejar 
a la Mare de Déu de Fàtima

El recorregut s’iniciava des de la parròquia 
de Sant Antoni de Pàdua i va continuar pel 
carrer de Pérez Galdós, les avingudes de 
Marquès de Sant Mori i Doctor Bassols, 
ronda de Sant Antoni de Llefià, carrer Cer-
vereta i l’avinguda Amèrica.
Una processó formada per les imatges de 

Sant Josep -patró de l’entitat-, del sagrat 
cor de Jesús i de la Mare de Déu de Fà-
tima, que, a més, anaven acompanyades 
pels escortes i timbals, les trompetes 
i cornetes, entre altres instruments de 
l’Agrupación Musical de Nuestra Señora 
de la Sierra i altres entitats culturals de 
caràcter religiós d’arreu de Catalunya i de 
Badalona, com així el Centro Cultural Ro-
ciero Andaluz Nuestra Señora de la Espe-
ranza. També, diversos fidels es van sumar 
a la processó per cantar a la mare de déu 
durant el seu trajecte.
Aquesta processó se celebra amb motiu 
del tancament del maig, un mes consagrat 
al seu Cor Immaculat i, a més, engauny ha 
estat marcat en el primer centenari de les 
aparicions de la mare de déu, que van tenir 
lloc des del 13 de maig fins al 13 d’octu-
bre de 1917. Uns fets que van marcar a la 
religió cristiana i a tota Europa, quan es 
trobava immersa en successius conflictes i 
guerres que acabarien amb l’aniquilació de 
diverses nacions del continent.

Més fotografies

Aquest divendres, 2 de juny, s’inicien 
les festes dels barris de Sant Antoni de 
Llefià des del carrer de Pérez Galdós 
amb jocs infantils i xocolatada, a partir 
de les 17.30h, que donarà pas al 27è 
Sopar Popular (21.30h) i a la lectura del 
pregó. Dissabte, dia 3 a la tarda, estarà 
marcat per algunes activitats esportives i 
especialment per la percussió corporal i 
la tabalada que realitzaran diverses colles  
a partir de les 18.30h. Diumenge, dia 4, 
els actes es traslladaran a la plaça Trafal-
gar on es projectaran dos documentals a 
les 18.30h. D’altra banda, el barri de Sis-
trells també estarà de festa major des de 
la plaça del Torrent d’en Grau, on l’AV de 
Fondo Sistrells ha organitzat una sardi-
nada per aquest divendres a les 19.30h. 
Una exposició de patchwork (11.30h), 
xocolatada infantil i pallassos (19h), ani-
mació musical i rom cremat (22.30h) per 
al dissabte. I finalment, paella popular 
(14.30h) i diverses actuacions a les 18h 
de cara al diumenge.

Sant Antoni de 
Llefià i Sistrells 
inicien les 
seves festes

Del 02/06 al 08/06/2017Núm. 573
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Marca Badalona
Ens hem qüestionat molts cops quina seria la Ba-
dalona que volem en el futur una vegada van evo-
lucionant els eterns projectes a l’espera d’altres 
que encara estan per definir-se. L’Institut Guttmann 
ja ens va marcar un dels possibles camins de futur 
de la nostra ciutat instal·lant-se al 2002 a l’entorn 
de Can Ruti. L’arribada de la Guttmann era la de-
mostració del potencial de la zona i d’un  hospital 
referent de la comarca moltes vegades menystin-
gut. Després es va sumar la Fundació Carreras, el 
Campus de Biomedicina, els avenços constants 
contra el VIH de l’equip del doctor Clotet, el nos-
tre pregoner d’aquest any ha estat el Doctor Pe-

re-Joan Cardona, especialista en la investigació de la 
tuberculosi... Can Ruti i el seu entorn són ara mateix 
un referent i és per això que la ciutat de Badalona ha de 
donar un pas endavant. Una Badalona solidària també 
és una ciutat que, amb generositat, obre els braços  i 
posa a disposició les millors condicions i ofereix les 
millors eines de les que disposa per recolzar projectes 
que ajuden al desenvolupament humà. És per aquest 
motiu que és urgent solucionar l’aparcament i els seus 
accessos, mals endèmics de la zona. Fa mesos es va 
anunciar una partida 1,5 milions d’euros€de millora que 
esperem consolidi Can Ruti i el seu entorn com a marca 
del futur de Badalona.

EDITORIAL

Des de segona fila

Turisme o no turisme?

Bon dia i salutacions. Avui m’estreno com 
a col·laborador de Diari de Badalona, 
agraint a l’amic Javi , que hagi pensat en 
mi i que m’ofereixin  l’oportunitat de fer 
públiques les meves opinions i  els meus 
pensaments.

És una pregunta que ens hem de fer. Ne-
cessitem una resposta per poder marcar 
una ruta, una direcció, un projecte. El que 
no ens podem permetre es seguir donant 
pals de cec. Deixar en mans de munta-
dors de fires i firetes la promoció turística 
de la ciutat.
No ens podem permetre deixar-ho només 

Des que vaig deixar de ser regidor he assis-
tit poques estones, a algun Ple Municipal, 
dimarts hi vaig anar una estoneta llarga.
Em va venir al pensament quan anar al Ple 
formava part del compromís adquirit amb 
la ciutat. Vaig recordar els debats (a ve-
gades estèrils), les negociacions, les mo-
cions, les intervencions de la ciutadania, 
les satisfaccions i les decepcions...
Al Ple, però a segona fila, no amb menys 
interès ni implicació amb la vida social i 
política ciutadana, però si diferent, des del 
mateix bàndol però amb un altre paper.
Diferent, tant per la posició a la sala, as-

en mans d’una oficina de turisme que no 
té clara la direcció, que treballa sola, se-
gurament en unes condicions de perso-
nal i de pressupost per sota dels mínims 
necessaris, sense connexió amb altres 
àrees que, a priori, no sembla que hagin 
d’estar connectades, però és vital que la 
informació i la col·laboració sigui inter-
departamental. Qui dubte que Oci, Cultu-
ra i Esport, per exemple, són actors de la 
promoció turística de la ciutat?
Tenim por del tipus de turisme que està 
arribant a la ciutat del costat, però si no 
fem res, acabarà arribant a la nostre Ba-
dalona.
No ens podem permetre regidors que 

segut a les cadires del públic, com per la 
possibilitat de tenir moments de distracció 
i d’observació de tot plegat.
El poc conegut representant de Cs, envol-
tat de PPs. La nova CiU, la veterania de 
Subirana serà més compatible amb el seu 
nou company, excessiu i desorientat, amb 
necessitats de protagonisme, que amb el 
seu antic soci?. Les ulleres d’en Mañas, 
justament enfrontat  amb un Jurado, que 
segueix utilitzant el mateix to i les ma-
teixes frases fetes.
Un to ben diferent del dels tinents d’alcalde 
Lladó, respectuós, clar i conciliador i Téllez, 

obertament ens diguin sense ruborit-
zar-se que “no tenia ni idea” de turisme 
fa dos anys, i que d’aquí a 2 anys més 
plega… Acabem de tirar 4 anys, i sabeu 
què? Els nostres veïns, aquests 4 anys, 
han fet feina, tenen una idea, un projecte, 
una direcció i no depenen de regidors ig-
norants de la matèria per la qual han estat 
suposadament escollits ( també és cert 
que l’actual govern va fer una distribució 
de regidories per tenir a tothom content 
independentment de la seva vàlua).
No ens podem permetre tampoc deixar la 
promoció d’un sector en mans de gent que 
no té ni remota idea del que fa. Per pro-
mocionar la restauració no em val montar 

escoltant, dominant i demostrant saber de 
que parla, tot i el poc agraït llenguatge dels 
números i els pressupostos.
El PSC, que tot i alguna relliscada, crec que 
va veient a quina banda ha d’estar.
L’etern, ex alcalde i ara senadordiputatregi-
dor, el més veterà i més desubicat, molt fora 
de lloc, però encara més fora de la sala.
Molts canvis, de persones, d’estils i de 
polítiques, tots ells encarnats en la figura 
i l’acció de l’alcaldessa. Quina diferència, 
quina satisfacció, sentir de nou el nom de 
Badalona relacionat amb  solidària, oberta 
i acollidora. 

fires… per promocionar la restauració, el 
primer pas es preguntar als restauradors 
quins són els seus problemes i com con-
sideren que es poden promocionar.
Prou de muntar fires per pagar-se les va-
cances.
És vital, és urgent que tots els sectors re-
lacionats amb la promoció econòmica i 
turística de la ciutat estem junts: el sector 
public i el sector privat, una taula conjun-
ta on surtin idees, on tothom pugui parlar. 
I no patiu, que us deixarem penjar-vos les 
medalles, que nosaltres, els petits comer-
ciants, no les necessitem. Només volem 
ser part activa i no limitar-nos a veure-ho 
tot des de la barrera.  

Carles Sagués 
Exregidor

Edgar S. Tejada
Restaurador

Del 02/06 al 08/06/2017Núm. 573
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“Ens centrarem més en nosaltres que en els detalls dels rivals”

Nascut a Badalona (1979), format al Sant 
Josep i amb experiència ACB a les files de 
clubs com el Cantabria, el Menorca o el Gran 
Canaria, Salva Camps ja fa uns anys que 
va iniciar el seu periple com a entrenador. 
Aquesta és la segona temporada que ha es-
tat tècnic ajudant al Prat. En un mes, Camps 
viatjarà a Egipte per disputar-hi el Mundial 
U19 fent equip tècnic amb Luis Guil, selec-
cionador espanyol. Aquest és el tercer estiu 
que Salva Camps dedicarà a competicions 
FEB, ja que el badaloní ja va exercir d’aju-
dant de Paco Redondo a la U20 i de Luis 
Guil a la U18. “Afronto aquesta tercera ex-
periència amb molta il·lusió. A més, m’atrau 
el fet que aquesta temporada la competició 
sigui un Mundial. He estat a dos europeus i 
em motiva viure un campionat del món. Ens 
haurem d’enfrontar als millors jugadors del 
planeta en edat U19”, ens relata el tècnic. 
Amb les temporades del Prat i la Penya ja 
finalitzades, aquests dies Camps reforça els 
entrenaments d’estiu dels joves del Divina 
Seguros Joventut. Mentre fa tècnica indivi-
dual amb talents com Xabi López-Arostegui 
o Neno Dimitrijevic, en Salva té un ull posat 
en els rivals del Mundial. “Els ajudants ens 

Salva Camps, un badaloní al Mundial

repartim feines diverses. Anàlisi de rivals, 
vídeos motivacionals, preparació d’entre-
naments… És semblant al treball que es fa 
durant la temporada, però molt més com-
primit i intens”, reconeix el badaloní. 

El rendiment a curt termini, la clau
Segons Camps, per afrontar un torneig curt 
com un Mundial “és important que el juga-
dor rebi alguns detalls dels adversaris, però 

tampoc és bo fer moltes hores de vídeo”. 
“Tenim poc temps per preparar el campio-
nat i ens hem de centrar més en les coses 
pròpies de l’equip”, afegeix l’entrenador ba-
daloní. Sens dubte, una altra de les claus 
per arribar bé a Egipte és “parlar molt amb 
els jugadors sobre què es trobaran a la pista 
i sobre les possibles solucions que poden 
aplicar”. Canadà, Japó i Mali són els rivals 
de la U19 en la fase inicial del torneig.

Salva Camps és tècnic ajudant al Prat i a la U19 / CJB

Un gran júnior 
però paciència
El Joventut està vivint un moment de 
reflexió important ara que arriba l’estiu. 
S’han de prendre decisions esportives 
i tot i que els aficionats miren al primer 
equip també s’ha decidir en el bàsquet 
base. I hi ha un pas molt important que 
no cal equivocar-se: el salt del júnior 
a sènior. La Penya vol continuar el seu 
lligam amb el Prat a la LEB Or encara 
que sigui amb pocs jugadors (Bieshaar 
segur) i també amb l’Arenys a lliga EBA. 
La generació del júnior que ha guanyat 
campionat de Catalunya i ha estat sub-
campió d’Espanya té molta qualitat (Pol 
Molins, Pep Busquets, Pedro Barros, 
Joel Parra, Àlex Galán, Didac Cuevas, Ar-
nau Parrado...) però cada jove necessita 
un pas diferent perquè cada jugador és 
físicament diferent i mentalment diferent. 
En tot cas el què tothom té clar és que no 
hi haurà cap jugador del júnior que faci el 
curs vinent el què ha fet Neno Dimitrije-
vic aquest any de saltar de l’EBA a l’ACB 
i, per tan, que tothom tingui paciència.

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA 
ÉS BÀSQUET

Tel. 93 465 30 03
C/ Joan d’Àustria, 36 local (Carretera de Can Ruti)

08915 Badalona
clinica@clinicadentallamorera.com

NOVA CLÍNICA, NOVES INSTAL·LACIONS

Ventura: “Ser un mirall? Sempre he 
estat un noi treballador. Mai una estrella”
“Ningú m’ha regalat res. Espero que el meu exemple serveixi als més petits del club”

El capità, content amb el seu any / D.Grau

sió el triomf tornava a ser pels nois de Xavi 
Castillo (74-67), els quals també serien 
capaços de superar un combatiu Bàsquet 
Manresa en la final per aixecar la copa de 
campions (50-53). Les xifres de resultats 
assolides per l’Infantil ‘A’ de la Penya són 
espectaculars. Els de Badalona han guanyat 
28 dels 29 partits de competició regular que 
han jugat durant la present temporada. Ara 
toca pensar en el campionat d’Espanya, tor-
neig on el Divina també hauria d’optar a tot.

La temporada que està completant l’Infan-
til ‘A’ del Divina Seguros Joventut s’acosta 
a la perfecció. Fa escassos dies, la Penya 
es proclamava campiona de Catalunya de-
rrotant en la final a quatre als seus màxims 
rivals. Després d’accedir als partits decisius 
superant una eliminatòria de quarts molt 
dura contra l’Escola de Bàsquet Girona 
Marc Gasol (66-69 i 73-56), la plantilla 
verd-i-negra se citava amb el Bàsquet Samà 
a les semifinals catalanes. En aquesta oca-

L’Infantil ‘A’ del Divina és el 
nou campió de Catalunya
Derrota el Manresa en la final (50-53)

En la seva primera temporada com a capità 
del Divina Seguros Joventut, Albert Ventura 
no ha viscut un any fàcil a nivell col·lectiu. 
Amb un esforç mental que ha dut el vestidor 
al límit, la Penya s’ha salvat i ara, ja amb el 
cap fred, és el moment de fer balanç. L’ob-
jectiu és senzill: créixer i evolucionar per 
ser més competitius en el futur. Enguany 
Ventura ha augmentat el seu protagonisme 
fins als 18 minuts de mitjana per partit, el 
seu millor registre des que va debutar a la 
Lliga Endesa. “Crec que he millorat bastant 
en la qüestió de la regularitat. En tempo-
rades anteriors em costava més encadenar 
partits bons i aquest any penso que ho he 
pogut fer més sovint. Els alts i baixos s’han 
anat reduint”, manifestava l’exterior verd-i-
negre aquesta setmana, ja en dinàmica de 
post-temporada. “En aspectes del joc com 
el bot o el tir encara tinc molt marge de mi-
llora. Ara és el moment de treballar aques-
tes coses per poder rendir més la tempora-
da que ve”, afegia el capità de la Penya. 

Ser un mirall pels més joves
En enfrontaments de màxima pressió pel 
Divina contra conjunts com el Bilbao, 
l’Obradoiro i el Gran Canaria, jugats en el 
tram decisiu de l’ACB, Ventura va fer un 
pas endavant en tots els sentits: caràcter, 
anotació i defensa. A l’Olímpic, l’escorta 
ja és vist com un mirall pels més joves. 
“Entenc que l’afició pugui veure’m així. 
Sobretot perquè he passat per totes les 
categories i mai he estat l’estrella. Sempre 

he estat un noi treballador i a qui ningú 
li ha regalat res. Els nens petits del club 
han de veure això. L’ACB no és una fita 
gens fàcil”, deixava clar Ventura. De cara 
al curs vinent, el capità espera poder 

“mantenir algunes peces” de la plantilla, 
context que serà decisiu “per començar 
millor la lliga” i no haver “d’anar a remolc 
des del començament”. “Amb tranquil·litat 
es treballa millor”, afegia l’aler.

El capità de la Penya 
es veu “més regular” 
a l’hora d’aportar. 
“En temporades 
anteriors tenia 
més alts i baixos”
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Només Moha, 
Sandro, 
Moyano i Lao 
tenen garantida 
una temporada 
més

El metge es jubila i l’entrenador de porters marxa als Estats Units

Després de més de 40 anys de 
servei, molts d’ells sense rebre 
cap remuneració, el metge Joan 
Antoja va decidir posar punt final 
a la seva etapa en el CF Badalo-
na. Especialitzat en cardiologia, 
amb 67 anys, Antoja ha tancat 
una llarga carrera professional 
per jubilar-se. “He passat ja molt 
de temps havent de viatjar cada 
dos caps de setmana. Ara tinc 
ganes de dedicar-me a la famí-
lia”, va manifestar fa uns dies a 
Badalona Comunicació.
Un altre membre del cos tècnic, 
l’entrenador de porters, Marcel 
Lizano, deixarà també el Badalo-

Joan Antoja i Marcel Lizano deixen el Badalona

na, en el seu cas per emprendre 
una nova aventura professional 
als Estats Units. Lizano, que va 
treballar en les categories infe-
riors del FC Barcelona i també 
entrenava els porters del futbol 
base escapulat, ha ajudat Mano-
lo González els últims tres anys 
en la primera plantilla badalo-
nista.
Molts jugadors i tècnics del Ba-
dalona 2016/17 han omplert els 
últims dies les xarxes de missat-
ges de comiat per a Joan Antoja 
i Marcel Lizano. De moment, el 
club no ha trobat substitut per 
cap dels dos. El doctor Joan Antoja. / Eloy MolinaMarcel Lizano amb Morales i Arellano. / Eloy Molina

Bruno Vinicius, Musa, Indiano, Carlos Calvo, 
Arellano, Enric Pi i Agus Alonso no seguiran
La resta de jugadors van rebre ahir una oferta de renovació

Els futbolistes del Badalona 
2016/17 sense contracte per a la 
propera temporada, van conèixer 
ahir les intencions del club res-
pecte a la seva continuïtat. Excep-
te Moha Ezzafranni, Sandro Tos-
cano, Ismael Moyano i Toni Lao, 
que ja saben que tenen assegu-
rada una temporada més, tots els 
jugadors escapulats van ser assa-
bentats de si entren, o no, en els 
plans de Manolo González per al 
curs vinent. Tot i la decepció que 
ha suposat no jugar les elimina-
tòries d’ascens, la bona actuació 
de l’equip ha fet que bona part 
del grup rebin una oferta de re-
novació. És el cas de Fran Grima, 
Sergio Maestre, Miquel Robusté, 
Iván Agudo, Aleix Coch, Víctor 
García i Iván Guzmán. Quant a 
Gerard Oliva, després dels 18 
gols que ha marcat, és d’esperar 
que augmenti la seva cotització. 
El de Riudecanyes, en tot cas, ha 
rebutjat ofertes de Grècia, Xipre i 
Romania a l’espera de l’oferta del 
Badalona. Si Oliva no continués, 
podria ocupar el seu lloc Marcel 
Serramitja, que tan bones sen-
sacions va deixar en els primers 
mesos del curs, abans de patir 

una greu lesió al genoll que no li 
ha permès jugar des del novem-
bre. El de la Cellera de Ter també 
ha estat convidat a continuar. I 
pel que fa a José Miguel Mora-
les, s’ha complert el que va dir el 
seu entrenador a aquest diari fa 
dues setmanes: “es mereix que li 
ofereixin la renovació i que sigui 
ell qui decideixi quan vol plegar”. 
Amb 40 anys, el porter ha dispu-
tat tots els minuts de la lliga.

Per contra, els set futbolistes 
que no seguiràn vestint el blau 
escapulat amb tota seguretat són 
Bruno Vinicius, Carlos Indiano, 
Carlos Calvo, que no han ofert el 
rendiment que d’ells s’esperava, 
Luis Arellano, que ha estat sem-
pre a l’ombra de Morales, a més 
d’Enric Pi, massa castigat per 
les lesions, Agus Alonso i Musa 
Bandeh. Aquests dos últims tor-
naran als seus clubs d’origen, 

l’Osca i el Gimnàstic de Tarrago-
na respectivament. Els altres dos 
cedits, Adrià Parera i Aly Couly-
baly, depenen de la decisió del 
Sabadell i l’Osca. El cas és que, 
ara per ara, la plantilla escapula-
da 2017/18 només compta amb 
Moha i Sandro, que tenen sig-
nada una temporada més, i amb 
Ismael Moyano i Toni Lao, que 
renovaran automàticament en ha-
ver jugat més de 30 partits. 
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El VIII Torneig Benjamí Benitosports porta a Badalona els millors equips d’Espanya

La segona derrota consecutiva de les gavines en la promoció complica molt l’objectiu

Els millors equips benjamins 
d’arreu d’Espanya es concentraran 
a Badalona des d’avui i fins al 4 de 
juny per disputar la VIII edició del 
Torneig Benitosports CF Sistrells. 
Enguany, l’esdeveniment orga-
nitzat pel club badaloní comptarà 
amb sis equips més que la tem-
porada passada. En total, el públic 
de la ciutat podrà gaudir de més 
de 80 partits de futbol set entre al-
guns dels planters més importants 
de l’estat. El torneig començarà 
avui divendres 2 de juny a partir 
de les 18h al Municipal de Sis-
trells. Dissabte (de 9h a més enllà 
de les 20h) hi haurà futbol durant 
tot el dia i diumenge es posarà el 
punt final a la competició amb les 
eliminatòries decisives i la final 
(14h). FC Barcelona, Real Madrid, 
Sevilla, Vila-Real, Llevant, Celta i 
Atlético de Madrid són els ‘caps’ 
de cartell del torneig, tot i que un 
club de primer nivell internacional 
com l’Oporto també hi participarà. 

El Seagull no està tenint gens de 
sort en aquesta promoció d’as-
cens a la Liga Iberdrola. Tot li bufa 
en contra, i mai millor dit. En la 
segona jornada del play-off, les 
gavines es desplaçaven a Alacant 
sense el seu tècnic, Jordi Fe-
rrón. L’entrenador badaloní havia 
recaigut durant la setmana dels 
seus problemes de pubàlgia i es 
veia forçat a quedar-se ingressat 
a l’hospital. Sobre la gespa, els 
problemes també es comença-
rien a desencadenar. El Seagull 
era rebut per un vent huracanat al 
País Valencià, circumstància que 
dificultaria molt l’actuació de les 
blaves. El Sporting Plaza de Argel 
jugaria molt bé les seves cartes i 
demostraria un potencial ofensiu 
superior al del Seagull. Només 
començar, Mireia Nagel evitava 
que Eva Navarro anotés el primer 
gol del partit (9’), ocasió que do-

Barça, Madrid i Atleti, líders del Torneig del Sistrells

El Seagull necessita una gesta per ascendir (3-1)

A nivell de Catalunya, clubs de 
referència com l’Hospi, el Cor-
nellà, el Nàstic, el Sant Andreu o 
la Damm seran a Badalona. Pel 
que fa als equips ‘locals’, quatre 

nava pas a una arribada molt clara 
de les visitants protagonitzada per 
Yosse (18’). Superats els 20 mi-
nuts inicials, les gavines rebien un 
cop dolorós: el 1 a 0 convertit per 
Zaira (1-0). Just a continuació, Al-
bita rematava al lateral de la xarxa 
perdonant l’empat (32’), error que 
tornaria a passar-li factura a les 
de Badalona. Abans del descans 
(35’), el Sporting Plaza de Argel 
posaria la directa per ampliar di-

plantilles del Sistrells i un equip 
de Bufalà, Pomar, Pere Gol i CF 
Badalona ja estan confirmats en-
tre els inscrits. La primera fase 
de la competició comptarà amb 

ferències mitjançant Eva Navarro 
(2-0) i es quedaria a les portes del 
3 a 0 enviant un xut al travesser. 
La sentència final arribaria en la 
represa, després que Pepa (55’) 

El Torneig del Sistrells ja arriba / D.Sport

Al Seagull no li surt res al play-off  / B.López

nou grups de quatre conjunts, els 
quals buscaran accedir a les ron-
des definitives de la competició. 

Els grups, al detall
Barça, Sistrells ‘B’, Bon Pastor i 
Can Tries formen el grup I, mentre 
que Sistrells ‘C’, Real Madrid, Pere 
Gol i BCN Elite Denver configuren 
el grup II. El grup III és per Sevilla, 
Sistrells ‘D’, Nàstic i Vilassar de 
Dalt i el IV per Vila-Real, Corne-
llà, Hospi i Sant Andreu. Llevant, 

connectés un potent xut que ente-
rrava tota opció de remuntada del 
Seagull (3-1). Ni una nova ocasió 
de Yosse (59’) ni el 3 a 1 marcat 
per Carol (72’) serviria perquè les 

Sistrells ‘A’, Pomar i Bufalà han 
quedat integrats dins del grup V i 
el VI és pel Porto, el Sant Cugat, 
el Bonaire i el CE Terrassa. Celta, 
Reus, Granollers i Martinenc són 
al grup VII i Getafe, Jàbac, Vilano-
va del Vallès i CF Badalona al VIII. 
L’últim grup és per Atleti, Damm, 
Tecsoccer i Gimnàstic Manresa. 
Tots aquests clubs asseguren es-
pectacle i brinden als ciutadans de 
Badalona una oportunitat única de 
gaudir de futbol de molta qualitat. 

gavines poguessin puntuar. Amb 
molt poc encert ofensiu i havent 
rebut tres gols en els dos partits 
consecutius, situació mai vista en 
les dues últimes temporades re-
gulars, el Seagull tanca la primera 
volta de la promoció com a cuer 
del seu grup. Si el Plaza de Argel 
no guanya al Madrid el pròxim cap 
de setmana, les gavines quedaran 
eliminades. El somni es comença 
a escapar de les mans del Seagull.

En total, el públic 
assistent podrà 
gaudir de més de 
80 partits de F7, 
disputats al llarg 
de tres jornades

CF Sistrells, Pere 
Gol, CF Bufalà, 
CF Badalona i CD 
Pomar formen 
la representació 
local del torneig

El CE Seagull ha 
rebut sis gols en 
els dos darrers 
partits, dada que 
no havia encaixat 
en tota la lliga

Si el Madrid CFF 
puntua contra el 
Plaza de Argel, el 
Seagull quedarà 
sense opcions de 
lluitar per pujar

C.E. SeagullBernat López - redaccio@diaridebadalona.com

Plantilla CF Badalona 2016-17 / Eloy Molina
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L’Iris jugarà a la Divisió d’Honor Aleví, 
però es queda sense ascens del primer equip
El Futsal Iris assoleix dues alegries i una gran decepció

L’Aleví ‘A’ i el Cadet ‘A’ es pro-
clamen campions de lliga, men-
tre que el sènior perd la seva 
final al camp del Riudellots.
Dues alegries i una gran decep-
ció. Aquest ha estat el balanç 
del cap de setmana del Futsal 
Iris Badalona, entitat que la tem-
porada vinent durà la màxima 
categoria del futbol sala català 
aleví a la nostra ciutat.
El club celebrava en la darrera 
jornada el títol i l’ascens a Divi-
sió d’Honor aconseguit pel seu 
Aleví ‘A’, bloc que va derrotar 
el Ripollet (4-0) per aixecar la 
copa de campions.
Dues dianes de José Manzano, 
màxim realitzador verd amb 48 
gols, i dos gols més d’Álex  Fer-
nández David Esteve li donarien 

el títol a l’equip badaloní. L’Iris 
finalitza el campionat amb 67 
punts, per davant del Palau So-
lità i Plegamans (64), i el curs 
vinent s’enfrontarà al FC Bar-
celona o el Catgas Energia de 
Santa Coloma.
 
El Cadet ‘A’ és de Primera
Qui també va celebrar una gran 
alegria el passat cap de setmana 
va ser el Cadet ‘A’ de l’entitat, 
flamant campió del grup I de 
Segona i nou equip de Primera 
Divisió. L’Iris va golejar el Pa-
lau (8-0) liderat per David Gar-
cia (2), Marcos Arroyo, Marçal 
Quesada (2), Martí Estévez (2) 
i Marc Ortega, resultat que el 
converteix en guanyador del tí-
tol.

 El sènior naufraga
En contrapartida, la gran espe-
rança de la temporada no es va 
poder complir, ja que el sènior es 

quedaria a les portes de l’ascens 
a la Divisió d’Honor Catalana. Els 
verds s’ho jugaven tot a una car-
ta a la pista del Riudellots (5-3), 

escenari on finalment es veurien 
apartats del somni.
L’Iris acabaria la lliga tercer (58) i 
a dos punts de la plaça d’ascens.

Al vèncer als Rookies i ser derrotats pels Pioners

L’equip cadet dels Badalona Dracs 
va aconseguir el passat dissabte 
el subcampionat de la Lliga Ca-
talana de Futbol Americà, després 
de vèncer als Barberà Rookies 
(14-15) i caure posteriorment 
derrotat en la final davant L’Hos-
pitalet Pioners (31-14). El repte 
era difícil, però els jugadors, di-
rigits per Ignasi Heras juntament 
amb Ian Escoda i Víctor Pérez, van 
jugar un partit molt seriós, que 
posaven complicacions al gran 
favorit, els locals Rookies. Des-
prés d’arribar al descans amb un 

Els cadets dels Dracs, 
subcampions catalans

favorable 2-7, els locals van donar 
la volta al marcador amb dos tou-
chdowns que deixaven el 14-7 al 
marcador. Alejandro García, qui ja 
anotés el touchdown dels Dracs, 
en la primera meitat, anotava un 
altre en els darrers segons del 
partit, deixant un ajustat 14-13. 
La jugada els va sortir perfecte i 
Aitor Escoda va poder connectar 
un pas amb Jairo Lasheras a la 
zona d’anotació per a situar el de-
finitiu 14-15. A la final s’esperava 
als Pioners, després de derrotar 
als Salou Almogàvers. El partit 

Foto: Badalona Dracs

Foto: CN Bétulo

Foto: Futsal Iris

Una de les regates de més tra-
dició a la ciutat es prepara per 
celebrar la seva tretzena edició. 
Parlem del Trofeu Ciutat de Bada-
lona de Llagut, coneguda popu-
larment com La Llarga, que orga-
nitza el Club Nàutic Bétulo i que 
tindrà data aquest dissabte 3 de 
juny a les 17 hores. En un camp 
de regates de 4.000 metres situat 
entre les instal·lacions del club i 

el port de Badalona, la competi-
ció es prepara per acollir a més 
d’una trentena de tripulacions de 
diverses categories i clubs de 
Badalona,  Barcelona, Girona, Ta-
rragona, França i Fuerteventura. 
Aquesta prova serveix com a test 
de nivell per comprovar l’estat de 
forma de les tripulacions tot just 
abans de celebrar l’inici de la Lli-
ga Catalana.

Arriba el 13è 
Ciutat de Badalona 
de Llagut

començava equilibrat però a poc 
a poc les forces van anar flaque-
jant i al descans s’arribava amb un 
desavantatge de 14-26, amb ano-
tacions dels Dracs de Daniel Ara-
gón i Alejandro García. A la sego-
na meitat les forces es van tornar 
a igualar i els badalonins no van 
cessar en l’intent d’aconseguir el 
títol, però els Dracs no van assolir 
cap punt més i els de L’Hospitalet 
van sentenciar la trobada amb un 
touchdown més que deixava el 
definitiu 14-33, aconseguint així 
el títol de la 19a LCFA Cadet.

Salou va ser una festa amb l’ascens del Sant Pep / Club

El Sant Josep fa tornar la Lliga EBA 
a Badalona i el Círcol és campió sots21
El Natzaret masculí salva la categoria i el femení de l’AE Minguella s’ho juga tot

Quina temporada ha fet l’Aracena 
Sant Josep; quin any més bo. En 
un projecte que tot just havia de 
viure el seu capítol inicial, el con-
junt de Sergi Vives ha estat capaç 
de construir un equip i tocar el cel, 
jugant amb gent de la casa i impo-
sant una identitat molt clara en la 
categoria. A Salou, seu de la final 
a quatre de la Copa Catalunya, els 
groc-i-liles certificaven l’ascens a 
Lliga EBA després de superar el 
Roser (74-65) en el matx de semi-
finals. Al descans, els groc-i-liles 
ja tenien el duel de cara (47-25), 
deixant el seu rival en un 1/11 en 
tirs de tres i capturant 13 rebots 
més que els barcelonins. El cop 
definitiu arribava en la represa, 
amb Holland assecant Assalit (62-
43) i amb Lorente i Bagués sen-
tenciant l’ascens amb dos triples 
estratosfèrics (72-49). Només un 
dia després de confirmar l’objec-
tiu, el Sant Pep afrontava un nou 
repte apassionant: intentar pro-
clamar-se campió de Copa. En 
aquesta ocasió, però, l’AE Boet 
Mataró no deixaria als parroquials 

sumar la seva segona alegria del 
cap de setmana (74-66). 

Títol sots21 pel Círcol
Amb les lligues regulars ja fina-
litzades, el bàsquet badaloní viu 
temps de promocions i fases fi-
nals. En aquest context, el Círcol 

també ha tingut el privilegi de 
protagonitzar una gesta: guanyar 
el títol de sots21 Preferent en una 
final a quatre jugada a la Plana i en 
la qual es van imposar a la UBSA 
(67-70) i al Pedagogium (54-58). 
La gran defensa, el control del re-
bot i un bàsquet de Rubio mancant 
cinc minuts acabarien de trencar 
el matx decisiu de la final.
L’Ademar finalitza quart
A la fase final de la Primera Ca-
talana, i un cop certificat l’ascens 
a Copa, Maristes buscava procla-
mar-se campió de la categoria, 
però s’hauria de conformar amb 
el quart lloc. L’Ademar queia en 
el xoc de semifinals davant el 
Molins (59-70), acusant un mal 
segon quart (25-40), i hauria de 
veure com el CEB Girona (71-69) 
li guanyava un final a cara o creu 
amb una cistella de Mora. Els de 
Lluís Garcia no sabrien gestionar 

El Badalonès ‘B’ 
no fa els deures 
a casa i està 
obligat a vèncer 
el BF Cornellà en 
el tercer partit

El sènior ‘B’ del 
Natzaret femení 
no poden fallar 
a Pomar si volen 
conservar la 
plaça a Segona

l’avantatge assolit durant el tercer 
període de l’encontre (46-56).

El Natzaret ja està salvat
Baixant fins a la promoció de per-
manència de Segona Catalana, 
observem com el Badalonès ‘B’ 
haurà de jugar el tercer i definitiu 
partit a la pista del BF Cornellà 
si es vol salvar. Els dimonis van 
desaprofitar l’opció de sentenciar 
el play-out, caient a casa (60-67) 
per culpa d’un parcial de 11 a 21 
encaixat en el quart decisiu. Diu-
menge vinent (17h) tocarà patir 
per continuar a Segona. Mentre el 
Badalonès ‘B’ feia un pas enrere, el 
Natzaret assegurava la seva con-
tinuïtat a Tercera Catalana brillant 
per segona ocasió en el play-off 
de permanència. El Sant Andreu 
s’havia endut el primer duel de la 
sèrie contra el Sallent (78-50) i 
tornaria a fer els deures a domicili 

(57-70). El bloc de Duatis tancava 
el tercer quart amb un bon forat 
de seguretat gràcies a un triple 
d’Aguilar i seria capaç d’encade-
nar dos llançaments exteriors més 
per obrir l’últim període gaudint 
de la tranquil·litat absoluta. 

Mal inici de promocions
Les dues promocions de per-
manència que estan disputant 
equips badalonins en categoria 
femenina no han començat amb 
bones sensacions. A Primera Ca-
talana, l’AE Minguella cedia a la 
pista del Natació Reus Ploms (58-
42) i el pròxim cap de setmana es 
jugarà la vida a casa. L’inici del 
xoc par part de l’equip de Carlos 
Esteve seria preocupant (14-4), 
però tres triples de Thais Morales, 
Marta Ruiz i Laia Martín tornarien 
a reactivar l’esperança (29-23). La 
Minguella seria capaç de competir 
fins a falta de dos minuts, instant 
on una apagada general l’acabaria 
d’ensorrar: 11 a 0 i derrota confir-
mada. Per altra banda, a la Sego-
na Catalana, el sènior ‘B’ del Sant 
Andreu de Natzaret tampoc tindria 
sort a la pista del Canovelles (55-
48). Les de Pomar deixaven es-
capar el seu brillant primer quart 
(11-19) encaixant 28 punts en el 
tercer (47-36) i quedant a remolc 
fins al final. Ara tocarà remuntar.

Fase i incògnita d’ascens
Centrant-nos ja en la UB Llefià, 
únic club femení de Segona ca-
paç de classificar-se per la fase 
final de la lliga, cal destacar que el 
bloc de Toni Madrid no va poder 
superar la primera eliminatòria. 
Després de vèncer per la mínima 
el Sant Ignasi (46-45) en un cara o 
creu decidit per Roig, les taronges 
van caure en el segon duel (84-
51). El Llefià no va tenir cap opció, 
rebent 14 triples del rival i anant a 
remolc des del 23 a 8 inicial. Ara 
les badalonines pugnaran pel setè 
lloc de Segona en una altra sèrie 
contra el Lliçà d’Amunt. El club 
espera notícies de la Federació 
Catalana de Basquetbol per saber 
si podrà gaudir de plaça a Primera 
Catalana la pròxima temporada.
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La iniciativa ‘Cinema lliure a la platja’ inclourà la platja de l’Estació

Badalona s’adhereix aquest es-
tiu, per segon any consecutiu, 
a una iniciativa que farà les 
delícies dels amants del cine-
ma i de la platja. Es tracta de 
la iniciativa ‘Cinema lliure a 
la platja’, una mostra gratuïta 
de cinema independent que es 
feia a la platja de Sant Sebastià 
de Barcelona i des del passat 
2016 s’estén a altres municipis. 
Badalona tornarà a ser un 
d’ells, i la platja de l’Estació 
acollirà la projecció oberta de 
dos films. Hi haurà dues ses-
sions: els dies 7 i 21 de juliol. 
A partir de les 21 hores, hi 
haurà música de la mà d’icat.
cat, es passarà un curtmetrat-
ge triat pel festival Filmets de 
Badalona i es projectaran dues 
pel·lícules, una a cada sessió: 
‘El Rei Borni’ i ‘Ma vie de Cour-
gette’. 

El cinema gratuït i nocturn torna a la 
platja de Badalona aquest estiu

Sessió del passat estiu / Foto: Astrid Vives

Les festes de Sant Joan de Lle-
fià tornaran a omplir de música 
el Parc del Gran Sol. La cantant 
Rosario Flores actuarà la nit del 
proper 16 de juny, just després 
d’una actuació de Flamenco Vivo. 
Aquesta actuació, finançada per 
l’Ajuntament, substitueix les tra-
dicionals vaquilles que fins fa dos 
anys tenien lloc en aquest espai. 
El dissabte 17 de juny, el Parc del 
Gran Sol s’omplirà de rock amb les 
actuacions dels grups Ktulu, To-
cho i Los Estropeaos. Aquests 
concerts començaran a les 20h i 
completaran el cartell musical del 
cap de setmana.

El rock 
completa 
les festes 
del Gran Sol Les activitats combinaran oci i història

Un any més, el Museu de Bada-
lona organitza el seu Casal d’Es-
tiu durant el proper mes de juliol. 
Enguany, l’equipament públic ha 
preparat un Casal amb l’ajuda dels 
antics romans. El centurió Gaivs 
Optimus, acabat d’arribar de la Bri-
tania, i la romana Livia Saturnina 
busquen aprenents de romà. 
Durant una setmana, els més petits 

El Museu organitza un casal 
ambientat en l’època romana

podran viure una experiència en-
grescadora i divertida amb el Casal 
d’Estiu del Museu de Badalona. Els 
infants podran decorar una casa, 
vestir-se de legionaris, descobrir 
els poders que amaguen les plan-
tes aromàtiques, fer divermates, 
crear autèntiques obres d’art i, 
fins i tot, els més petits podran ser 
uns autèntics directors de cinema. 

Foto: Museu de Badalona. Arxiu d’Imatges

El Casal d’Estiu del Museu tindrà 
dues sessions, una del 3 al 7 de ju-
liol i la segona sessió del 10 al 14 
de juliol. L’horari serà de 9h a 14h. 
La inscripció comença el proper 30 
de maig, al mateix Museu de Bada-
lona, i s’ha de destacar que part de 
l’activitat serà impartida en anglès. 
El preu, de 80 euros, inclou moni-
toratge, materials i assegurança.

Aquest divendres, 2 de juny, a les 
19 hores, s’inaugurarà a la d’expo-
sicions de l’Escola del Mar – Cen-
tre d’Estudis Marins de Badalona 
(Rambla, 37) “Objectiu Natura”, una 
exposició col·lectiva de la Penya 
Fotogràfica Badalona. La mostra 
ofereix la possibilitat de veure la na-
tura a traves d’una càmera fotogrà-
fica de la mà del grup de la Penya 
fotogràfica Badalona. Cada autor ha 
obert l’objectiu de la seva càmera 
per captar una història diferent de 

la natura: històries de calmes ma-
rines i de postes de sol; de papa-
llones esperant el seu moment; de 
rius d’escuma i volades d’ocells i de 
moments únics que ofereix la natura 
en indrets propers o allunyats. L’ex-
posició “Objectiu Natura” es podrà 
veure des d’aquest divendres, 2 de 
juny, al dilluns 31 de juliol, els dies 
laborables d’11 a 14 hores (entrada 
pel carrer de Santa Madrona), i els 
diumenges de 18 a 20 hores (entra-
da pel passeig de la Rambla).

La natura a ulls de la 
Penya Fotogràfica de 
Badalona

Cartell promocional
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